
Yıl: 13        22 Ağustos 2023Sayı:717www.yesilcotanak.com 2 TL 

YAMAN OPT İKSatılık
taksi plakası ve araba

2016 model Duster
km 319977

0506 447 64 05

Civelekoğlu'ndan zehir zemberek açıklama!
AK Parti Giresun Mer-

kez İlçe Başkanı Ekrem Ci-
velekoğlu, muhalif parti 

memiş bir yatırımın geride 
kalan dört buçuk yılda ka-
zandırıldığını ifade ede-

temsilcilerinin Giresun Be-
lediyesi’ni hedef alan açık-
lamalarına sert çıktı.

rek, CHP’li Belediye döne-
mini de çok iyi bildiklerini 
ifade etti.

Giresun Belediyesi’nin 
bütçesinin artık, otel lobile-
rinde, plajlarda ve belirsiz 
fatura karşılığı giderle çar-
çur edilmediğini ve bu ya-
şananların muhalif partiler 
tarafından çabuk unutul-
duğunun altını çizen Cive-
lekoğlu, “Giresun Beledi-
yesi, işleyişiyle kurumsal 
yapısıyla artık ‘Gönül Be-
lediyeciliğini’ kazanmış, 
halkımızın takdir ettiği bir 
kurum haline geldi. Beledi-
ye Başkanımız Aytekin 
Şenlikoğlu ve ekibinin gö-
reve geldiğinde her gün be-
lediyeye gelen borçları da 
biliyoruz. Belediye Başka-
nımız göreve geldiği gün-
den bu yana sizin zihniyeti-
nizin bıraktığı borçları ödü-
yor.   (Devamı sayfa 2'de)

Civelekoğlu, yaptığı ya-
zılı açıklamada, Giresun’a 
Türkiye Yüzyılında görül-

“Belediyenin mali açıdan yaşadığı süreç

sizin döneminizden Giresun halkına miras kaldı,

bunu aklınızdan hiç çıkarmayın.”

“Masa başı rekolteler, tutmadı”

Giresun Ziraat Odası 
Başkanı Nurittin Karan, 
hasadı edilen 2023 yılı fın-
dık rekoltesinin 600 bin 
tonlarda kalabileceğini 
ifade etti. Karan, her 
sezon olduğu gibi bu se-
zonda erkenci kuşların re-
kolte tahminlerinin yine el-
lerinde patladığını, masa 
başında yapılan rekolte 
tahminlerinin harmanda 
ve çuvalda tutmadığını 
kaydetti. 

Karan, “hasat edilen, 
harmana inen ve çuvala 
giren ürüne bakacak olur-
sak, rekolte bu yıl 600 bin 
tonlarda kalır. Bakanlık ta-
rafından yapılan rekolte 

çalışmasının ardından ha-
vaların aşırı yağışlı gitme-
si sonucu fındıkta büyük 
oranda dökülme meyda-
na geldi. Ayrıca yağışlar-
dan dolayı fındıkta bozul-
malar meydana geldi. 
Hasat edilen 3 fındıktan 
biri karabaş olarak tabir et-
tiğimiz bozuk fındık. Birile-
rin masa başında atıp, tut-
tuğu gibi bir rekolte söz ko-
nusu dahi değil. Her 
zaman söylediğimi gibi fın-
dık çuvala girmeden hiç 
kimse ezbere rekolte tes-
piti yapmasın. Biz bu 
sezon rekolte tartışması-
na dahil olmamaya çalış-
tık ama artık fındık çuvala 

girmeye başladı ve bizim-
de konuşma zamanımız 
geldi” ifadelerini kullandı.

Giresun Ziraat Odası 
Başkanı Nurittin Karan, bu 
sezon fındık fiyatının Top-
rak Mahsulleri Ofisi’ nin 
açıkladığı fiyatın üzerine 
çıkmasını ön gördüklerini 
de belirterek, “yine her 
zaman söylediğimiz gibi, 
fındık üreticisi ürününe 
sahip çıkar, Pazara birden 
ürün indirmez, serbest pi-
yasada fiyatın düşmesine 
neden olan emanete ürün 
bırakmazsa kısa sürede fi-
yatlar TMO’nu üzerine çı-
kacaktır. Şuanda daha pa-
zara fındık inmeden tüccar 
80 liradan alım ilan etmeye 
başladı. Buda fiyatların yı-
karı yönde çıkacağına işa-
retti. Ama kesinlikle ve ke-
sinlikle emanetten kaçın-
malıyız. Ürünümüzü sat-
mak için acele etmemeli-
yiz. Acil ihtiyacı olan üreti-
cilerimiz tabi ki ürünü sata-
cak ama ihtiyacı olmayan 
üreticilerimizden fındığımı-
zın değer bulması için 
biraz sabır bekliyoruz” şek-
linde konuştu. (GZO)

Serdengeçti göreve başladı

Cumhurbaşkanı Sayın 
Recep Tayyip Erdoğan’ın 
tensipleriyle, Cumhurbaş-
kanlığı Kararnamesi ile Gi-
resun Valisi olarak atanan 
Mehmet Fatih Serden-
geçti’nin göreve başlama-
sı münasebetiyle karşıla-
ma töreni düzenlendi.

Cumhurbaşkanlığının 
2023/376 sayılı Atama Ka-
rarı ekindeki liste ile 3 sa-
yılı Cumhurbaşkanlığı Ka-
rarnamesinin 2’nci ve 
3’üncü maddeleri gere-
ğince İçişleri Bakanlığı 
Personel Genel Müdürü 
iken Giresun Valisi olarak 
atanan Mehmet Fatih Ser-
dengeçti, Giresun Valisi 
olarak görevine başladı.

Giresun’a atanmaktan 
büyük onur duyduğunu 

göstereceğiz.
Giresun’umuzun sos-

yal ekonomik gelişimi ile il-
gili olarak da tüm ortakla-
rımızla, paydaşlarımızla, 
tüm arkadaşlarımızla titiz-
likle çalışacağız. Çok say-
gıdeğer basın mensupla-
rımız, sizlerle de Gire-
sun'umuz için Giresun 
merkezli açık diyalog ku-
racağız, İnşallah. Bu nok-
tada ilginize çok teşekkür 
ediyorum. Rabbim utan-
dırmasın İnşallah, Allah 
yâr ve yar dım cı mız 
olsun.” sözleriyle duygu-
larını dile getirdi.

Valilik önündeki karşı-
lama törenine; Jandarma 
Bölge Komutanı Tümge-
neral Selçuk Yıldırım, Gi-
resun Belediye Başkanı 
Av. Aytekin Şenlikoğlu, 
Vali Yardımcıları Mehmet 
Fikret Çavuş, Dr. Davut Si-
nanoğlu ve Muhammet 
Çiftçi, İlçe Kaymakamları, 
İl Emniyet Müdürü Recep 
Güzelyazıcı, İl Jandarma 
Komutanı J. Kd. Albay 
Özgür Özer, Sahil Güven-
lik 73 Komutanı Yüzbaşı 
Emre Meral ile kurum 
amirleri, oda ve STK tem-
silcileri, basın mensupları 
ve çok sayıda vatandaş 
katıldı. 

(Giresun Valiliği)

söyleyen Vali Mehmet 
Fatih Serdengeçti “Aziz 
Giresunlular, çok saygı-
değer Giresunlu hemşeh-
rilerim, ilimiz protokolü-
nün çok değerli mensup-
ları, kıymetli mesai arka-
daşlarım ve basınımızın 
güzide mensupları;

Son Valiler Kararna-
mesi ile atanmış olduğum 
Giresun Valiliğinin karşı-
lama programına geldiği-
niz ve ilgi gösterdiğiniz 
için hepinize teşekkürü 
borç biliyorum.

Öncelikle bu görevin 
ne kadar onurlu ve sorum-
luluk gerektirdiğinin far-
kındayım. Bu noktada 
beni bu göreve layık 
gören, itimat gösteren ve 
bu konuda görevi tevdi 

eden Sayın Cumhurbaş-
kanımız Recep Tayyip Er-
doğan Beyefendi’ye ve 
Sayın İçişleri Bakanımız 
Ali Yerlikaya Beyefendi’ye 
şükranlarımı sunuyorum.

Bu onurlu görevi yürü-
türken önemli bir sorumlu-
luk aldığımın farkındayım. 
Bu noktada özellikle her 
zaman ifade ettiğimiz ve 
mefkure olarak sembol-
leştirdiğimiz ‘Ey oğul! 
İnsanı yaşat ki devlet ya-
şasın.’ mefkuresinden 
ilham alacağız ve aynı za-
manda köklü medeniyeti-
mizin manevi mimarları 
olan Mevlâna, Hünkâr 
Hacı Bektaş Veli ve Yunus 
Emre’nin hâl diliyle vatan-
daşlarımızla hemhal ol-
maya çalışacağız, gayret 
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Fındık bahçesi ve fındık işleme tesisleri ziyaret edilecek

TİM fındığı masaya yatıracak
Türkiye İhracatçılar Meclisi 

(TİM) Tarım Kurulu fındık üretimi 
ve ihracatını değerlendirmek 
üzere Giresun’da bir araya geli-
yor. Toplantıda dünyanın en 
önemli fındık üreticisi olan Türki-
ye’nin bu alanda yaşadığı so-
runlar, çözüm yolları ve global 
pazardan nasıl daha fazla pay 
alabileceği tartışılacak. TİM Baş-
kanı Mustafa Gültepe ile TİM 
Tarım Kurulu Başkanı Melisa 
Tokgöz Mutlu’nun katılacağı 
program 21 Ağustos Pazartesi 
günü gerçekleştirilecek.

TİM Başkanı Gültepe ve be-
raberindeki TİM heyeti fındık 
bahçesi ve fındık tesisi ziyaretle-
rinde de bulunacak. 

(Haber Merkezi)

Canikli Giresun Üniversitesinde!

AK Parti Ekonomiden Sorumlu 
Genel Başkan Yardımcısı, Bakanı-
mız Nurettin Canikli, beraberindeki 
heyetle birlikte Üniversitemiz Rek-
törü Prof. Dr. Yılmaz Can'a hayırlı 
olsun ziyaretinde bulundu.

Rektörlük makamında gerçek-
leştirilen ziyarete, Giresun Milletve-
kili Ali Temür, Giresun Belediye Baş-
kanı Aytekin Şenlikoğlu, AK Parti İl 

Başkanı Mete Bahadır Yılmaz ve 
Eski Milletvekili Kadir Aydın da işti-
rak ettiler.

Ziyaret heyeti içinde Tirebolu 
Eski Belediye Başkanı Abdullah Ka-
rabıçak, Görele Eski Belediye Baş-
kanı Tolga Erener, Eynesil Eski Be-
lediye Başkanı Coşkun Somuncu-
oğlu, Yavuzkemal Eski Belediye 
Başkanı Abdullah Önal ve şimdiki 

belediye başkanı Adem Önal ile AK 
Parti Merkez İlçe Başkanı Ekrem Ci-
velekoğlu da yer aldı.

Rektör Yardımcıları Prof. Dr. 
Güven Özdem ve Prof. Dr. Hüseyin 
Şahin'in de refakat ettiği ziyarette 
Üniversitenin gelecek dönem yap-
mayı planladığı faaliyetler hakkın-
da karşılıklı bilgi alış verişinde bulu-
nuldu. (Giresun Üniversitesi)

“Siyasal Bilimler mezunu binlerce
kadın varken...”

Mil letveki li Gezmiş, 
“Yeni atanan vali lerin 
hemen hepsi erkek” diye-
rek kadın-erkek eşitliğine 
dikkat çekti.

CHP Giresun Milletve-
kili Elvan Işık Gezmiş, ara-
larında Giresun Valisi Meh-
met Fatih Serdengeçti’nin 
de bulunduğu yeni atanan 
valileri tebrik ederek, vatan 
ve millet için güzel hizmet-
lere imza atmalarını te-
menni etti.

Gezmiş, yaptığı açıkla-
mada, kadınların siyaset-
te, bürokraside her yerde 
yok sayılmaya devam edil-
diğine işaret ederek, şu 
açıklamalarda bulundu:

“Bizler eşit temsil, eşit 

atama diye haykırırken gö-
rüyoruz ki; yeni atanan va-
lilerin hemen hepsi erkek. 
Nüfusun yarısı kadın ve de 
binlerce Siyasal Bilimler 
mezunu kadın var iken eşit 
atama yapılmaması çok 
üzücü. Hiçbir medeni ülke 
yoktur ki kadını görünür ka-
demelerde yok sayan. Biz-
ler Atatürk'ün kurduğu bu 
ülkede ve Atatürk'ün öner-
diği şekilde toplumun her 
alanında kadın kimliğini gö-
rünür kılmak, söz yetki 
karar organlarında eşitliği 
sağlamak için mücadele-
mize devam edeceğiz. Ve 
bir gün mutlaka başaraca-
ğız.” 

(Haber Merkezi)

Başkan Karadere başarılar diledi
Espiye Belediye Başkanı 

Mustafa Karadere, Espiye Mes-
lek Yüksekokulu Müdürü iken Gi-
resun Üniversitesi Rektör Yar-
dımcılığına atanan Prof. Dr. Hü-
seyin Şahin’i ziyaret etti. Başkan 
Karadere, “İlçemize vermiş ol-
duğunuz katkı ve hizmetlerden 
dolayı teşekkür ederim. Değerli 
hocamız Prof. Dr. Hüseyin 
Şahin’i tebrik ediyor, yeni göre-
vinde de başarılarının devamını 
dilerim” dedi. (Espiye BLD.)

Civelekoğlu'ndan zehir zemberek açıklama!

(Baştarafı 1'de)
“Belediyenin mali açı-

dan yaşadığı süreç sizin 
döneminizden Giresun hal-
kına miras kaldı, bunu aklı-
nızdan hiç çıkarmayın. 
Plajlarda, otel lobilerinde 
ve belirsiz fatura karşılığı 
harcanan bütçe giderlerini 
de unutmadık. Kimse bizi 
susuyoruz diye bu dönem-
leri açmayacağımızı dü-

diyesi’nin değil miydi? Siz 
neden sattınız? Sattınız 
gözle görülür, elle tutulur 
ne yaptınız? Makine İkmal 
Müdürlüğü arazisini satıp, 
personel maaşlarını öde-
diğiniz zamanını da hatır-
ladınız mı? Şuan maaş 
ödemeleri, yatırım planla-
maları düzenli olan ve ge-
leceğe yönelik iş ve işlem-
lerde bulunan, bu şehre ve 
bu şehrin insanına hizmet 
eden bir belediye var.” diye 
konuştu.

VATANDAŞIMIZ HER 
ŞEYİ GÖRÜYOR

Civelekoğlu, geçmiş dö-
nemde satılan araziler bir 
yana, 10 yıllık süreçte ka-
zandırılan sadece 7 dö-
nümlük araziye karşılık Gi-
resun Belediye Başkanı Ay-
tekin Şenlikoğlu’nun bele-
diyenin kullanımına 585 
bin metrekare arazi kazan-

şünmesin. Başkanımız Ay-
tekin Şenlikoğlu, 4,5 yıllık 
süre içerisinde şehrimize 
belediye imkanlarıyla 2 Mil-
yar TL’yi aşkın bir yatırım 
yapmış, devletimizin kamu 
yatı rımlarını da Gire-
sun’umuza kazandırmak 
için seferber olmuştur. Bu 
gerçekleşen yatırımları da 
en iyi hemşehrilerimiz bil-
mektedir. Giresun Beledi-
yesi hizmette bir ivme ka-
zanmışken bu ivmenin 
daha da artması için belli 
yüklerin altına girmesi ge-
rekmektedir. Geçmiş yılla-
ra kıyas bile yapılması gü-
lünç halde olan bu durum 
karşısında vatandaşları-
mız da gönül rahatlığıyla bi-
liyor ki Giresun Belediye-
si’nin bütçesi artık çarçur 
edilmiyor” dedi.

BELEDİYENİN TESİS 
ARAZİSİNİ SATIP PER-

dırdığını ve şehir estetiği 
için 100 Milyon TL değerin-
de kamusallaştırmalar ya-
pıldığını belirterek, “Tabi 
bu kazanımlar sizin işinize 
gelmediği için bunları gör-
müyorsunuz, duymuyor-
sunuz da… Alkış da bekle-
miyoruz lakin vatandaşı-
mız her şeyi görüyor ve bi-
liyor. Siz bizi eleştirdiğiniz-
de her zaman önünüze 
geçmişiniz gelecek. Unu-
tulmasın ki 10 yıl bu şehri 
yönetmeye çalışan zihni-
yet, belediyenin bütçesinin 
iki katı borç bıraktı. Şimdi 
birçok mega proje ve hiz-
metin hayata geçtiği sü-
reçte Giresun Belediye-
si’nin bütçesinin yarısı 
kadar borç la hizmete 
devam etmektedir. Hesap 
ortada. Tabi hesaptan an-
larsanız” ifadelerini kullan-
dı. (Sabri Yücel)

SONEL MAAŞI 
ÖDEDİĞİNİZ ZAMANLA-
RI HATIRLADINIZ MI?

“Geçmiş dönem CHP’li 
Belediye yönetiminde 10 
yıl boyunca şehre kayda 
değer bir şey yapılmadı.” 
diyen AK Parti Merkez İlçe 
Başkanı Civelekoğlu, “Sa-
vurganlıktan öte geçeme-
yen bir zihniyetten artık 
şehrimize ve insanımıza 
hizmet eden bir belediye 
var. Kamburundan yürü-
yemeyen bir belediye, 
kamburunu düzeltti ve 
hızla yürüyor. Elbette ki bir 
yük vardı ortada. Bu da 
bütçesel yönetimle orta-
dan kaldırılması gereki-
yor. Her şey ortada. Sayı-
sal olarak da hukuki olarak 
da… Belediyenin bugün-
kü bütçesi kadar değeri 
olan 120’ye yakın sattığı-
nız arsalar Giresun Bele-

Tirebolu Doğalgazda İkinci Etap!

İlçede geçen yıl içinde 
Körliman Mahallesi’nde 
başlatılan ve ilk etabı ta-
mamlanan Doğalgaz ça-
lışmalarında ikinci etaba 
da başlanıldı.

gerçekleştirileceği bildiril-
di.AKSA Doğalgaz Proje-
si’yle ilgili ikinci etap çalış-
malarında Körliman-Çarşı 
Mahallesi arasındaki hat-
tın bi timinden sonra, 
Hamam Mahallesi Devlet 
Hastanesi üst yoldan Yeni-
köy Mahallesi Derebaşı 
mevkiine kadar olan bölü-

Tirebolu’da geçen yıl 
içinde ilk etabı başlatılan 
ve Körliman Mahallesi’nde 
altyapısı tamamlanan Do-
ğalgaz çalışmalarının ikin-
ci etabına da başlanıldı. 17 

mün tamamlanacağı ifade 
edilirken; kış mevsimi ön-
cesi ilçenin büyük bir bölü-
müne Doğalgaz bağlana-
cağı kaydedildi. İlçedeki 
Doğalgaz çalışmalarıyla il-
gili bilgilendirmelerde bu-
lunan Belediye Başkanı 
Burhan Takır, söz konusu 
hizmetin Tirebolu’ya geti-

Ağustos 2023 tarihi itiba-
riyle başlatılan Doğalgaz 
çalışmalarının ikinci etabı-
nın, Körliman Mahallesiyle 
Çarşı Mahallesi Sakarya 
İlkokulu arasındaki hatta 

rilmesi konusunda sosyal 
medyada ve kamuoyunda 
yer alan sahiplenmelere 
de tepki göstererek, “Do-
ğalgaz faaliyetlerimiz için 
hak ve sorumluluklarımız 
çerçevesinde çalışmaları-
mızın perderpey sürdürül-
mesini sağlayarak, en kısa 
zamanda mahallelerimizin 

ayrımsız bir şekilde tümü-
ne, ilçemizin tamamına do-
ğalgazı ulaştırıp, başta kış 
mevsiminde özellikle baş 
gösteren hava kirliliği ve 
ısınma sorunlarını giderip, 
ilçemizi enerji altyapısı ba-
kımından ileri bir noktaya 
taşıyacağız” dedi. 

(Mahmut Bora)
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Bektaş: "Belediye değil emlak ofisi!”
Cumhuriyet Halk Parti-

si Giresun Merkez İlçe Baş-
kanı Av. Murat Bektaş, Gi-
resun Belediyesi’ne ait ek 
hizmet binasındaki dükkan 
satışlarına tepki gösterdi.

Bektaş “ Daha önce de 
satışa çıkarılan ve alıcı çık-
madığı için ihalesi ertele-
nen Giresun Belediyesi’ne 
ait ek hizmet binasının sa-
tışı belediyenin müflis hali-

velekoğlu geçtiğimiz gün-
lerde bu rakamı 550 mil-
yon TL olarak açıklamıştı. 
Kendi arasında dahi tutar-
sız AKP’li yetkililere soru-
yoruz.

Madem ekonomik ola-
rak rahat bir bütçeniz var 
neden kelepir fiyatına ta-
şınmaz satıyorsunuz?

Madem herşey yolunda 
neden belediyeyi adeta bir 
emlak ofisine çevirdiniz?

Sata sata doydunuz mu 
yoksa seçime kadar başka 
neleri satacaksınız derhal 
açıklayın” dedi.

Madem herşey yolunda 
neden belediyeyi adeta bir 
emlak ofisine çevirdiniz?

Sata sata doydunuz mu 
yoksa seçime kadar başka 
neleri satacaksınız derhal 
açıklayın” dedi. 

(Haber Merkezi)

ni gözler önüne sermekte-
dir. Geçtiğimiz haftalarda 
AKP İl Başkanı Sn. Mete 
Bahadır Yılmaz eleştirileri-
mize karşılık olarak Gire-
sun Belediyesi’nin bütçesi-
nin yarısı kadar borcu ol-
duğunu, ekonomik olarak 
iyi durumda olduklarını 
açıklamıştı. Ne var ki her 
zaman olduğu gibi AKP’nin 
mumu yatsıya kadar yandı 

ve açıklamadan kısa süre 
sonra ek hizmet binası de-
ğerinin çok altında bir fiyat-
la satıldı.

Sn. Yılmaz bütçenin ya-
rısı kadar borçları olduğu-
nu iddia etmişti. Bugün Be-
lediyenin bütçesi 750 mil-
yon TL olduğuna göre Sn. 
Yılmaz’a göre belediyenin 
borcu 375 milyon TL olma-
sı gerekiyor. Oysa Sn. Ci-

Şehir genelinde peyzaj alanlarının bakım ve düzenleme çalışmaları devam ediyor

Park bahçe ekipleri sahada
Giresun Belediyesi, 

şehir genelindeki peyzaj 
alanlarının ve vatandaşla-
rın keyifli vakit geçirdiği böl-
gelerin bakım ve düzenle-
melerini titizlikle sürdür-
meye devam ediyor. Şehir 
estetiğini ve yaşam kalite-
sini artırmayı hedefleyen 
çalışmalar, doğanın güzel-
liklerini vatandaşlar ile bu-
luşturmaya devam ediyor.

Gi resun Be lediyesi 
Park ve Bahçeler Müdürlü-
ğü ekipleri, ağaç budama, 
çim biçme, çiçek dikimi ve 
yeni yeşil alanlar kazandır-
ma gibi geniş kapsamlı 
peyzaj çalışmalarıyla Gire-
sun'un doğal güzelliklerini 
korumaya ve geliştirmeye 
devam ediyor. Şehir gene-
linde gerçekleştirilen çalış-

alanlar oluşturmak için ça-
lışmalarımıza devam edi-
yoruz" dedi.

 (Dursun Onur)

maların sadece estetik bir 
amaç taşımadığı, aynı za-
manda çevrenin korunma-
sı ve vatandaşların doğay-
la iç içe zaman geçirmesi 
amacıyla gerçekleştirildiği 
belirtildi.

Vatandaşların görüş ve 
önerilerine de önem vere-
rek, peyzaj çalışmalarını 
daha da geliştirmeyi ve 
şehrin estetik dokusunu ko-
rumayı sürdüreceğini ifade 
eden Park ve Bahçe Mü-
dürlüğü yetkilileri konuyla il-
gili yaptığı açıklamada, 
"Şehrimizin güzelliklerini 
korumak ve hemşehrileri-
mizin rahatça vakit geçire-
bileceği alanlar oluştur-
mak en önemli görevleri-
mizden biri. Ekiplerimiz, bu 
çerçevede yoğun bir şekil-
de çalışarak şehrimizi 
daha yeşil ve yaşanabilir 

kılmayı amaçlıyor. Vatan-
daşlarımızın şehrimizin 
tüm güzellikleri ile iç içe ke-
yifle vakit geçirebileceği 

Yapay mesane ameliyatı
Giresun'da yapılabiliniyor

Giresun Prof. Dr. A. 
İlhan Özdemir Devlet Has-
tanesi’nde tecrübeli uz-
manlar sayesinde tıbbi ola-
rak uygun olan bütün has-
talarda ‘Yapay Mesane’ 
ameliyatının güvenle uy-
gulandığı bildirildi.

İl Sağ lık Müdür lü-
ğü’nden yapılan açıkla-
mada, mesane kanserinin 
erkeklerde prostat kanse-
rinden sonra en sık görü-
len ürolojik kanser türü ol-
duğu kaydedildi.

Açıklama şunlar belir-
tildi;

“Kanser kas tabakası-
na geçtikten sonra yapıl-
ması gereken tedavi, me-
sane ve prostatın tama-
men çıkarılması ve yeni 
bir idrar yolu oluşturulma-

sıdır. İdrarın vücut dışına 
alınmasında 2 seçenek 
vardır. 1. seçenek idrar yol-
larını karnına bağlayarak 
idrarın bir torbaya gelmesi 
sağlanır. 2. seçenek ise 
hastanın kendi bağırsak-
larından yapay bir mesa-
ne yapılarak normal yol-
dan idrar yapabilmesi sağ-
lanır. Hastalarımıza uygu-
ladığımız 2. seçenekteki 
yöntemde 40-50 cm’lik 
ince bağırsak bölümü kan 
damarları korunarak sin-
dirim sisteminden ayrılır. 
Ayrılan bağırsak parçası 
kesilerek boru özelliği bo-
zulur. Ortaya çıkan doku 
özel katlama ve dikiş yön-
temleri ile kanlanması 
olan yapay bir kapalı tor-
baya dönüştürülür. Böb-

rekten gelen idrar yolları 
bu yapay torbaya bağla-
nır. Torbanın diğer ucu 
üretra denilen hastanın 
penis içindeki idrar oluna 
bağlanarak sistem bir 
bütün haline getirilir. Böy-
lece mesanesi alınan has-
tada mesanenin olması 
gereken yerde yapay bir 
torbada idrar birikir, hasta 
idrar hissi geldiğinde nor-
mal yoldan idrarını yapa-
bilir. Ülkemizde çoğu me-
sane kanseri hastasında 
1. seçenek uygulanarak 
idrar yolu karına açılmak-
tadır. Bunda hastaların 
bazı tıbbi özellikleri etkili 
olduğu kadar ameliyatı 
yapan cerrahın tecrübesi 
de etkili olmaktadır.” 

(GİSM)

Başarılı emniyet personelleri ödüllendirildi
Giresun İl Emniyet Mü-

dürlüğü emrinde gayretli ve 
özverili çalışmalar yürüten 
polis memurları belge ile 
ödüllendirildi. İl Emniyet Mü-
dürü Recep Güzelyazıcı gay-
retli ve özverili çalışmaların-
dan dolayı başarı belgesi al-
maya hak kazanan perso-
nele belgelerini takdim etti.

Müdür Güzelyazıcı, bel-
ge alan personelleri tebrik 
ederek, gayretli ve özverili 
çalışmalarının devamını di-
ledi. (GİEM)
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Tarım ve Orman Ba-
kanlığı tarafından Avrupa 
Birliği eş finansmanı ile yü-
rütülen IPARD II Programı 
kapsamında 13. başvuru 
çağrı ilanına çıkıldı. Tarım 
ve Orman Bakanı İbrahim 
Yumaklı, pro je ler için 
yüzde 50-80 aralığında top-
lam 20 milyon avro hibe 
desteği sağlanacağını bil-
dirdi. Çağrı kapsamında, 
42 ilde “Tarımsal İşletme-
lerin Fiziki Varlıklarına Yö-
nelik Yatırımlar" ve “Tarım 
ve Balıkçılık Ürünlerinin 

han, Aydın, Balıkesir, Bur-
dur, Bursa, Çanakkale, 
Çankırı, Çorum, Denizli, Di-
yarbakır, Elazığ, Erzincan, 
Erzurum, Giresun, Hatay, 
Isparta, Kahramanmaraş, 
Karaman, Kars, Kastamo-
nu, Konya, Kütahya, Ma-
latya, Manisa, Mardin, Mer-
sin, Muş, Nevşehir, Ordu, 
Samsun, Sivas, Şanlıurfa, 
Tokat, Trabzon, Uşak, Van 
ve Yozgat illerinde uygula-
nan IPARD II Programı kap-
samında çıkılan son baş-

İşlenmesi ve Pazarlanma-
sı ile İlgili Fiziki Varlıklara 
Yönelik Yatırımlar" tedbir-
leri desteklenecek. Bu kap-
samda, makine-ekipman, 
hizmet ve görünürlük alım-
larına ilişkin proje başvuru-
ları kabul edilecek. Proje-
ler için yüzde 50-80 aralı-
ğında hibe desteği veri-
lecek. “Tarımsal İşletmele-
rin Fiziki Varlıklarına Yöne-
lik Yatırımlar" için başvuru-
lar, 4-28 Eylül 2023 tarihle-
rinde yatırımın uygulana-
cağı ildeki Tarım ve Kırsal 

vuru çağrısı olacak. Baş-
vurular ile ilgili detaylara, 
projenin yürütücüsü Tarım 
Reformu Genel Müdürlü-

ğ ü n ü n  
https://ipard.tarim.gov.tr/ 
ile projenin uygulayıcısı 
Tarım ve Kırsal Kalkınmayı 
Destekleme Kurumunun 
https://www.tkdk.gov.tr/ in-
ternet adresleri üzerinden 
ulaşılabilecek.

“TOPLAM 20 MİLYON 
AVRO HİBE DESTEĞİ 

SAĞLANACAK”

Kalkınmayı Destekleme 
Kurumu (TKDK) İl Koordi-
natörlüklerine yapılabi-
lecek. “Tarım ve Balıkçılık 
Ürünlerinin İşlenmesi ve 
Pazarlanması ile İlgili Fizi-
ki Varlıklara Yönelik Yatı-
rımlar" için ise 18 Eylül-12 
Ekim 2023 tarihlerinde 
yine yatırımın uygulanaca-
ğı ildeki TKDK İl Koordina-
törlüklerine başvuruda bu-
lunulabilecek.

13. Çağrı ilanı; Afyon-
karahisar, Ağrı, Aksaray, 
Amasya, Ankara, Arda-

Tarım ve Orman Baka-
nı İbrahim Yumaklı, ülke-
mizde genç ve kadınların 
öncelikli olmak üzere, 
IPARD programı sayesin-
de girişimcilerin istihdam 
ve üretim ile buluşturulma-
sının büyük önem taşıdığı-
nı belirterek, program kap-
samında bugüne kadar 
hayvancılıktan süt işleme-
ye, kırsal turizmden yenile-
nebilir enerjiye kadar bir-
çok alanda desteklemeler-
de bulunulduğuna dikkati 

çekti. IPARD-II Programı 
kapsamında çıkılan 13. 
başvuru çağrısı kapsamın-
da, hayvansal üretim ile 
gıda işleme sektörlerine yö-
nelik makine-ekipman des-
tekleri verileceğini bildiren 
Yumaklı, “Projeler için 
yüzde 50-80 aralığında top-
lam 20 milyon avro hibe 
desteği sağlanacak. Üreti-
cilerimize şimdiden hayırlı 
olsun." ifadelerini kullandı. 

(Tarım ve Orman Ba-
kanlığı)

IPARD II programı kapsamında 13. başvuru ilanına çıkıldı
Tarım ve Orman Bakanı Yumaklı: “projeler için yüzde 50-80 aralığında toplam 20 milyon avro hibe desteği sağlanacak”

Bektaş yayla yolu asfaltlanıyor
Giresun İl Özel İda-

resi 7/24 çalışmalarını 
sürdürüyor. Özel idare 
asfalt ekipleri Gire-
sun’un en önemli yay-
lalarından biri olan Bek-
taş yayla yoluna sıcak 
asfalt çalışması baş-
lattı. Çalışmalar gece 
gündüz devam ediyor. 

(Gülsen Dikgöz)

Daha temiz Giresun için özenli çalışma

Giresun Belediyesi, 
çevre sağlığına karşı olu-
şabilecek tehlikeleri orta-

mizlik İşleri Müdürlüğü 
ekipleri tarafından mahal-
lelerdeki konteynerler yı-
kama ve dezenfekte aracı 
içerisinde özel solüsyonlar 
ile yıkandı.

Bu çalışmaların ta-
mamlanmasının ardından 
konteynerler kısa süre içe-
risinde yeniden vatandaş-
ların hizmetine sunuldu. Yı-
kama işleminde kullanılan 
özel solüsyonların doğaya 
zarar vermediği de kayde-
dildi.

Konteyner temizlik ça-
lışmalarının periyodik ola-
rak devam edeceğini kay-
deden ekipler, “Giresun Be-
lediyesi olarak her zaman 
yenilikçi ve modern bir an-
layışla hareket edip vatan-
daşlarımıza her alanda en 
güzel ve en sağlıklı hizmeti 
sunuyoruz” dediler. 

(Dursun Onur)

dan kaldırmak ve kötü ko-
kulara sebep olmasını ön-
lemek amacıyla kontey-

nerleri yıkama ve dezen-
fekte çalışması başlattı.

Giresun Belediyesi Te-

EMEP, “Belediyeler satış bürosu değil”
Giresun Belediyesi’nin 

ek binasını satış kararına 
Emek Partisi de tepki gös-
terdi. Açıklamada “Ek bina 
satılacağına uygun fiyatla 
partilere, derneklere, sen-
dikalara kiraya verilebilir. 
Böylece kamu hizmetini 
yapmış olur” denildi.

Giresun Belediyesi’nin 
ek binasının satış kararı-
nın geri alınmasını ya da 
Belediye Başkanının yet-
kisini kullanarak satışı 
iptal etmesinin gerekli ol-
duğunu belirten Emek Par-
tisi Giresun İl Temsilcisi 
Halit Keskin, “Nedense be-
lediyeler kolayı seçiyor. 

line getirdiler. Oysa bele-
diyeler, ellerindeki binaları 
sosyal amaçla kullanabi-
lirler. Kamu hizmeti yapan 
onlarca dernek var, yer so-
runu yaşıyorlar. Bu ne-
denle Giresun Belediyesi 
ek hizmet binasını sataca-
ğına derneklerin, sendika-
ların, partilerin kullanımı-
na açabilir. Gençlerin, ka-
dınların sosyal yaşamları-
na katkı sağlayacak der-
neklere verebilir. Bu ne-
denle Emek Partisi olarak 
ek binanın satışının iptal 
edilmesi gerektiğini bir 
kez daha vurguluyoruz” 
dedi. (Gülsen Dikgöz)

Mülk satışını alışkanlık ha-
line getirdiler. İmar planla-
rıyla yeşil alan kapsamına 
alınan yerler daha sonra 
yeni bir imar değişikliğiyle 
yeşil alandan çıkarılıp 
imara açılıyor ve satışı ya-

pılıyor. Bu uygulamayı 
tüm belediyeler yapıyor. 
Bina satışları da ikinci sı-
rada yer alıyor. Belediye-
ler kamu hizmeti yapan 
yerler. Mülk satarak gelir 
elde etmeyi alışkanlık ha-

Yeraltı suyu bölge halkının
kullanımına sunulacak

Şebinkarahisar Beledi-
ye Başkanı Ömer Şentürk, 
yürütülen çalışmaları ince-
leyerek, bilgi aldı.

Başkan Şentürk, “İlçe-
miz Tamzara Mahallesi Me-
zarlığı yakınında bulunan, 
geçtiğimiz yıllarda şehirle-
rarası karayolunda heyela-
na sebebiyet veren yeraltı 
suyu ekiplerimizin çalışma-
sı ile yüzeye çıkarılmıştır. 
Su kaynağı ve çevresinde 
yapılacak ıslah çalışması 
ile su bölge halkının kulla-
nımına verilecek” dedi. 

(Şebinkarahisar BLD.)
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“Sarp'ta personel sayısı artırılmalı,
fiziki şartlar iyileştirilmeli”

Trabzon Ticaret ve Sa-
nayi Odası (TTSO) Başka-
nı Erkut Çelebi, yaşanan 
büyük yoğunluk nedeniyle 
TIR, küçük araç ve yolcu 
geçişlerinde aksamalar ya-
şanan Sarp Sınır Kapı-
sı'nda inceleme yaptı, yet-
kililerle görüş alışverişinde 
bulundu. Başkan Çelebi, 
Sarp Sınır Kapısının ve-
rimliliğinin artırılması ko-
nusunda hazırlayacakları 
raporun TOBB ve Bakan-
lıkla paylaşılacağını belir-
terek, "İlk etapta deniz dol-
gusuyla Sarp'ın fiziki alanı 
genişletilmeli, peronlarda-
ki personel sayısı mutlaka 
artırılmalıdır. İnsanların pa-
saport kontrolü için hava-

met vermeye çalışan Sarp 
Sınır Kapısı, TTSO'nun da 
ortağı olduğu TOBB iştiraki 
olan Gümrük ve Turizm 
İşletmeleri AŞ (GTİ) tara-
fından modernize edilmiş 
ve işletilmektedir. Şimdi or-
taya çıkan yeni duruma 
göre fiziki şartlarda iyileş-
tirme yapmak, özellikle 
küçük araçların geçişleri 
için yeni alternatif yarat-
mak gerekiyor. Deniz dol-
gusu en iyi seçenek gibi gö-
rünüyor" dedi.

"İNSANLAR HAVASIZ 
ORTAMDA UZUN SÜRE 

BEKLİYOR”
Çelebi, yaya geçişi yo-

ğunluğunun yıllık 5 milyo-
nu geçtiği Sarp'ta insanla-
rın pasaport kontrolü için 
beklediği alanların fiziki 
şartlarının da iyileştirilmesi 
gerektiğini ifade ederek, 
"İnsanlar havasız, sıkışık 
koridorlarda, sağlıksız or-
tamlarda uzun süre bekli-
yorlar. Bu görüntüyü orta-
dan kaldırmak için pasa-
port kont ro lü yapı lan 

sız ve sıkışık ortamda bek-
lediği şartlar iyileştirilmeli-
dir. Kontrol noktası sayısı 
artırılarak geçişler hızlan-
dırılmalıdır. Her peronda il-
gili her kurumun görevlisi 
olmalı ve işlemlerdeki 
zaman kaybı ortadan kal-
dırılmalıdır. Gürcistan ta-
rafından alışveriş için 
gelen insanların oluşturdu-
ğu yoğunluk nedeniyle bek-
le me sü re le ri zaman 
zaman 2 saate kadar çıkan 
ihracatçılar ve iş insanları 
için de kolay geçiş imkânı 
sağlanmalıdır" dedi. Çele-
bi, Batum - Hopa - Trabzon 
arasında deniz ulaşımı ku-
rulmasının da kapıdaki yo-
ğunluğu azaltacağına işa-

banko sayısı artırılmalı, 
özellikle yoğunluk olan sa-
atlerde her bankoda gö-
revli bulunması sağlanma-
lıdır" diye konuştu.

"İHRACATÇI İÇİN 
KOLAY GEÇİŞ OLANA-
ĞI SAĞLANMALIDIR”

Başkan Çelebi, Gürcis-
tan'dan Türkiye'ye alışve-
riş için gelenlerin de dö-
nüşte büyük yoğunluk ya-
rattığına dikkat çekerek, 
"Gürcistan vatandaşları 
günlük alışverişleri için bile 
Türkiye'ye geliyor. Zeytin-
yağı, tuvalet kâğıdı, deter-
jan gibi ihtiyaçlarını bura-
dan alıyor ve geri dönüyor. 
Gürcistan'a iş için giden ih-
racatçılarımız, iş insanları-
mız için bu yoğunluğa gir-
meden kolay geçiş olanağı 
sağlanmasını istiyoruz" 
dedi.

"DENİZ YOLU ALTER-
NATİF OLABİLİR”
TTSO Başkanı Erkut 

Çelebi, Batum - Hopa - 
Trabzon deniz yolu bağ-
lantısının kurulmasının da 
kapıdaki yoğunluğu azal-
tacağına inandığını belir-
terek, "Gerek hızlı deniz 
ulaşımı imkanları gerekse 
tırların da alınabileceği bir 
gemi seferinin kapıdaki yo-
ğunluğu azaltacağını tah-
min ediyoruz. Yaz döne-
minde bu seferleri yapıla-
bilir. Gürcistan denizcilik 
makamlarıyla yaptığımız 
görüşmede bu seferlere 
onların da sıcak baktığını 
gördük" diye konuştu.

Çelebi, yapılan tüm ça-
lışmaları Gürcistan tarafı-

ret etti.
RAPOR TOBB VE BA-
KANLIĞA İLETİLECEK

Başkan Çelebi, yetkili-
lerle yaptığı görüşmelerde 
ortaya çıkan sorunları ve al-
ternatifli çözüm önerilerini 
rapor olarak hazırlayarak 
TOBB ve Bakanlığa gön-
dereceklerini belirterek, 
"Yazın küçük araçların da 
turizm amaçlı yoğun giriş - 
çıkışlarına TIR trafiği ve 
yaya trafiği eklenince orta-
ya muazzam bir yoğunluk 
çıkıyor. Geçişlerin hızlan-
dırılması için yapılması ge-
rekenler konusunda istişa-
relerde bulunduk. Dağ ve 
deniz arasında sıkışmış 46 
dönümlük bir alanda hiz-

nın da desteklemesi ge-
rektiğini ifade ederek, "Bu-
rada 10 tane peron yap-
sak, akışı sağlasak bile 
Gürcistan tarafının aynı şe-
kilde çalışmaması yine ak-
samalara neden olacaktır. 
Onun için tüm çalışmaların 
sınırın her iki tarafı için ko-
ordinasyon içinde yapıl-
ma sı ge rek mek te dir.  
Ancak şu andaki durumda 
Gürcistan tarafında daha 
fazla peronun hizmet ver-
diği ve işlemlerin daha hızlı 
halledildiği görülmektedir" 
ifadesini kullandı.

HER PERONDA İLGİLİ 
KURUMLARIN GÖ-
REVLİLERİ OLMALI
Başkan Çelebi, bir 

diğer önemli sorunun da 
birçok bakanlığa bağlı per-
sonelin bulunduğu Sarp 
Sınır Kapısında personel 
yetersizliği olduğunu belir-
terek, "Bize iletilen önemli 
sorunlardan birisi de özel-
likle pasaport kontrollerin-
de tüm bankoların perso-
nel azlığı nedeniyle çalışa-
mıyor olması. Ayrıca bir-
çok kurum Sarp'ta çeşitli iş-
lemlerden sorumlu olarak 
hizmet veriyor ancak hiz-
met noktaları farklı yerler-
de olduğu için işlemlerin ta-
mamlanmasında zaman 
kaybı yaşanıyor. Bu konu-
da isteğimiz, tüm peronlar-
da gerek emniyet, gerek 
gümrük gerekse sayman-
lık gibi ilgili tüm kurumların 
görevlilerinin olması ve iş-
lemlerin hızlı şekilde ta-
mamlanmasıdır. Aslında 3 
bakanlığın sorumluluk sa-

hasında bulunan bu hiz-
metlerin tek bir bakanlıkta 
toplanması önemli şekilde 
işlemleri hızlandıracaktır" 
dedi. Çelebi, kurumların 
sistemlerinde yaşanan arı-
zaların da önemli oranda 
gecikmelere yol açtığını 
vurguladı.

Çelebi, kendilerine ileti-
len önemli bir eksikliğin de 
TIR'ların evraklarını ta-
mamlamadan gümrüklü 
alana girmesi olduğunu 
ifade ederek, "Bu konuda 
bölgedeki ticaret ve sanayi 
odalarımızla bir çalışma ya-
pacağız. Her kurumun 
Sarp'taki hizmetin iyileşti-
rilmesi için üzerine düşeni 
yapması gerekiyor" diye 
konuştu.
2022 YILINDA 5 MİLYON 
YOLCU, 725 BİN ARAÇ 

GEÇİŞİ YAPILDI
Sarp Sınır Kapısı'ndan 

2022 yılında 2 milyon 519 
bin 913 yolcu Türkiye'ye 
giriş yaparken, 2 milyon 
560 bin 815 yolcu da yurt 
dışına çıktı. Toplam yolcu 
trafiği 2022 yılında 5 mil-
yon 80 bin 728 olarak ger-
çekleşti. Sarp'tan ayrıca 
2022 yılında 329 bin 271 
giriş, 396 bin 225 çıkış 
olmak üzere toplam 725 
bin 496 araç geçişi oldu. 
Bu araç ların 368 bin 
520'sini ticaret amaçlı giriş 
çıkış yapan TIR, kamyon 
ve tankerler oluşturdu. 
2023 yılının ilk 6 aylık veri-
lerine göre ise bu rakamla-
rın çok üstünde bir yolcu 
ve araç trafiği yaşanacağı 
vurgulandı. (TTB)

Bisikletli plaj zabıta ekibi kesintisiz
hizmetine devam ediyor

Giresun Belediyesi Bi-
sikletli Plaj Zabıta ekibi, 
gece gündüz demeden 
sahil boyu denetimlerini 

görev yapıyor.
Plajlar Bölgesi, bisiklet 

ve yürüyüş yollarında ya-
şanabilecek olumsuzluk-
lara anında müdahale 
edecek, vatandaşların ve 
çevrenin güvenliği için dev-
riye gezecek ekipler çev-
reye duyarlı ve vatandaş-
ların keyifli vakitlerini ra-
hatsız etmeyecek araçları 
kullanıyor.

Giresun Belediye Baş-
kanı Aytekin Şenlikoğlu, 
“Gelişen ve her geçen gün 
büyüyen şehrimizde ihti-
yaçlar doğrultusunda tüm 
projelerimizi devreye alı-
yoruz. Bisikletli zabıta 
ekiplerimizle trafik sorunu 
olmadan hızlı bir şekilde 
vatandaşlarımızın şikâ-
yet le ri ni çöz me le ri ni 
amaçlıyoruz. Daha yaşa-
nabilir bir Giresun için 
gece gündüz çalışıyoruz. 
Arkadaşlarımız vatandaş-
larımızın her hangi bir 
olumsuz durumla karşı 
karşıya kalmaması için 
gece gündüz demeden 
plaj bölgemizde, yürüyüş 
ve bisiklet yolumuzda de-
netimlerine devam ediyor” 
dedi. (Dursun Onur)

sürdürüyor.
Vatandaşların güvenli 

ve huzurla vakit geçirme-
leri için çalışan Giresun 

Belediyesi Zabıta ekipleri 
hızlı ve modern bir şekilde 
hizmet etme hedefiyle şeh-
rimizin sahil bandında 

İlk kez gerçekleştirildi

Giresun Eği tim ve 
Araştırma Hastanesi’nde 
Genel Cerrahi Uzmanı Dr. 
Öğretim Üyesi Ali Muhta-
roğlu tarafından 37 yaşın-
da medikal tedaviye yanıt 
vermeyen pankolonik tu-
tulumlu ülseratif kolit has-
tasının operasyon hazır-
lıkları tamamlandıktan 

sonra laparoskopik total 
kolektomi (kapalı yöntem 
ile tüm kalın bağırsakların 
çıkarılması ameliyatı) ya-
pıldı.

Kapalı yöntemle yapıl-
ması nedenli çok hızlı 
ayağa kalkan hasta 6 gün 
sonra taburcu oldu. İleri la-
paroskopik beceri gerekti-

ren ve belli merkezlerde 
yapılan bu kapalı ameli-
yat lar has ta ne miz de 
genel cerrahi ekibi tarafın-
dan başarılı bir şekilde uy-
gulanmakta. Önceden 
sevk ile başka illere giden 
bu hastalar artık Gire-
sun’da bu hizmete ulaşa-
biliyorlar. (Haber Merkezi)
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              TRENDYOL 1. LİG PUAN DURUMU

       TAKIMLAR O G B M A Y AV P

1 ŞANLIURFASPOR 2 2 0 0 4 2 2 6

2 MANİSA FK 2 1 1 0 2 0 2 4

3 GENÇLERBİRLİĞİ 2 1 1 0 2 1 1 4

4 BODRUM FK 2 1 1 0 1 0 1 4

5 SAKARYASPOR 2 1 1 0 1 0 1 4

6 ADANASPOR 2 1 0 1 3 2 1 3

7 ÇORUM FK 2 1 0 1 3 2 1 3

8 GİRESUNSPOR 2 1 0 1 2 1 1 3

9 EYÜPSPOR 1 1 0 0 1 0 1 3

10 ALTAY 2 1 0 1 2 2 0 3

11 ERZURUMSPOR 2 0 2 0 1 1 0 2

12 BANDIRMA SPOR 2 0 2 0 1 1 0 2

13 ÜMRANİYESPOR 2 0 1 1 1 2 -1 1

14 A. KEÇİÖRENGÜCÜ 2 0 1 1 0 1 -1 1

15 GÖZTEPE 2 0 1 1 0 1 -1 1

16 BOLUSPOR 2 0 1 1 0 2 -2 1

17 KOCAELİSPOR 1 0 0 1 0 2 -2 0

18 TUZLASPOR 2 0 0 2 0 4 -4 0

               2 .H A F T A  M A Ç  S O N U Ç LA R I

Ç O R U M  F K0 -  2 G İR E S U N S P O R

B O D R U M  F K0 -  0 E R Z U R U M S P O R  

Ü M R A N İY E S P O0 -  0 G Ö Z T E P E

A D A N A S P O R Ş A N LIU R F A S P O R

B A N D IR M A  0 -  0 B O LU S P O R

M A N İS A  F K0 -  0 A .K E Ç İÖ R E N G Ü C

S A K A R Y A S P O R0 -  0 G E N Ç LE R B İR LİĞ İ

A LT A Y1 -  0 T U Z LA S P O R

E Y Ü P S P O R- K O C A E LİS P O R

               3 . H A F T A  M A Ç  P R O G R A M I

E R Z U R U M S P O R- M A N İ S A  F K

G Ö Z T E P E- Ç O R U M  F K

T U Z L A S P O R- E Y Ü P S P O R

S A K A R Y A S P O R- Ü M R A N İ Y E S P O R

G E N Ç L E R B İ R L İ Ğ İ- B O D R U M  F K

B O L U S P O R- Ş A N L I U R F A S P O R

K E Ç İ Ö R E N G Ü C Ü- A D A N A S P O R

K O C A E L İ S P O R- A L T A Y

G İ R E S U N S P O R- B A N D I R M A  S P O R

Karar alındı! Giresunspor
kongreye gidiyor

Giresunspor Kulübü 
Başkanı Nahid Yamak, Gi-
resunspor'un Olağanüstü 
Kongre kararı aldığını 
açıkladı.

Başkan Yamak, yaptığı 
açıklamada, "Bugün itiba-
riyle yönetim kurulu ile 
kongre kararı almış bulu-
nuyoruz. Milli takım arası-
na denk getireceğiz. Eki-
bimizle birlikte elimizden 
geleni yaptığımızı düşü-
nüyorum. Her zaman gi-
deceğimiz güne kadar 
uğraş vereceğiz" ifadeleri-
ni kullandı. 

(Sabri Yücel)

2 gol, 3 puan!
Yeşil-beyazlılar, Çorum 

FK dep lasmanında 3 
puanı kopardı. İlk haftanın 
liderini konumunda olan 
Çorum FK’yı Çekdar ve 
Mert han’on gol le riy le 
yenen Çotanaklar, taraf-
tarlarını sevince boğdu

Giresunspor deplas-
manda karşılaştığı Çorum 

da topu filelere göndererek 
durumu 2-0'a getirdi. Mü-
cadele bu skorla bitti. 
Genç bir kadro ile sezona 
başlayan Giresunspor bu 
mücadelesi taraftarına 
mutluluk yaşattı.

Hakemler: Ömer Tolga 
Güldibi **, Güner Mumcu 
Tastan *, Salih Burak De-

FK'yi 2-0 yenerek ligin ikin-
ci haftasında 3 puan ile ta-
nıştı. Sezona Bodrumspor 
yenilgisiyle başlayan Yeşil-
beyazlılar, ilk

deplasman maçında 
Çorum FK ile karşı karşıya 
geldi. Maçın 20. Dakika-
sında Merthan'ın şutu yan 
direkte patladı. 25. Dakika-

mirel *
Ahlatci Çorum FK: Ali Türkan *，Ser-

kan Yavuz *，Toure ** Adem Doğan *, 
Erkan Kaş * Ferhat Yazgan *, Atakan Ak-
kaynak * (Dak. 81 Eren Aydın*), Gökhan 
Karadeniz * (Dak. 71 Murat Yildirim *), Ge-
raldo * (Dak. 71 Suat Kaya), Ozan Sol 
(Dak. 71 Ahmet ilhan Özek *), Verheydt *

Bitexen Giresunspor : Erkan Anapa 
*, Talha Ülvan * Faruk Can Genç *, Anil 
Yiğit Çinar *, Şahin Dik *, Erol Can Akdağ*, 

da Şahin’in güzel asistinde 
Çekdar fileleri havalandir-
di. ilk yatıyı önde

tamamlayan Giresuns-
por'da kalede Erkan dev-
leşti, yapılan iyi savunma 
rakip takıma geçit verme-
di.

82'de Mert Han sahne-
ye çıktı ve Çekdar'in pasın-

Furkan Kütük * (Dak. 54 Enishan Ceylan 
*) (Dak. 78 Kasım Alperen *), Çekdar 
Orhan *, Savicevic ** (Dak. 78 Emre 
Nizam *), Ertuğrul Şenlikoğlu *, Mert Han 
Kurt ** (Dak. 90+2 Mehmet Keskin)

Sarı kartlar: Faruk Can Genç, Enis-
han Ceylan (Bitexen Giresunspor ), Ozan 
Sol, Suat Kaya (Ahlat Çorum FK)

Goller: Dak. 25 Çekdar Orhan, Dak. 
82 Mert Han Kurt (Bitexen Giresunspor ) 
(Sabri Yücel)
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“Büyük Giresunspor
taraftarına armağan olsun”

Giresunspor’un teknik 
direktörü Mustafa Kaplan 
maç sonunda genç bir 
takım olduklarını vurgula-
yarak şu açıklamalarda bu-
lundu:

“Öncelikle şunu söyle-
mek istiyorum, iyi bir ta-
kımla oynadık. Geçen 
hafta seyretmiştik, çok tec-
rübeli bir takım. Geçen 
sene de şampiyon olan bir 
takım, bu şampiyonluktan 
ötürü de Ahlat Çorum FK 
camiasını kutluyorum.

Biz genç bir takımız 
ama bugünkü gösterdiği-
miz mücadele, istek ve 
arzu son derece güzel 
oldu. Özellikle ilk yarı ya-
kaladığımız pozisyonlar 
var. Savunmada ikinci yarı 
çok pozisyon verdik ama 
ilk yarı biz çok pozisyon 
bulduk. Özetlemek

gerekirse iyi bir galibi-
yet, bu deplasmanda 3 
puan almak bizi mutlu etti. 

Bu özgüven anlamında 
bizim genç oyuncularımız 
için de bir baskı vardı, o 
baskıyı da kaldırdık çünkü 
14-15 civarı altyapımız-
dan A takım kadromuza 
dahil olan oyuncumuz var, 
bu oyuncular geçen hafta 
da iyi bir mücadele sergi-
lemişti, geçen hafta da 
puan hak etmişlerdi. Bura-
dan 3 puan almak bizim 
icin çok güzel oldu. Bütün 
oyuncularımı kutluyorum, 
bu galibiyeti de büyük Gi-
resunspor taraftarlarına ar-
mağan ediyoruz. Bu oyun-
culara sahip çıkılması

lazım. Bütün Gire-
sunsporlulara söylüyo-
rum; bu oyuncularımıza 
destek olunması lazım, ar-
kalarında durmak lazım. 
Maddi ve manevi olarak 
şehrimizi yanımızda gör-
mek istiyoruz” ifadelerini 
kullandı.

 (Sabri Yücel)

Giresunspor un güncel 
borcu 313 milyon 481 bin 
718 lira olarak açıklandı.

Kulüpten yapılan bilgi-
lendirmede borç konusun-
da şu duyuru yapıldı: Veri-
len çek ve senetler 7 

buçuk milyon, cari borçlar 
12 buçuk milyon, yönetici-
lere borç 15milyon 800 
bin, temlikler: 9 milyon 
400 bin, Factoring 18 mil-
yon, Futbolcu borcu 166.6 
milyon, banka kredileri: 4 

milyon 800 bin, personel 
maaş 1 milyon 300 bin, 
ödenecek SSK 21 milyon 
500 bin, ödenecek vergi 
55 milyon 800 bin TL ola-
rak açıklandı. 

(Sabri Yücel)

Güncel borç açıklandı
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